
   PROTOKÓŁ Nr XLVIII/48/2022

                 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

          w dniu 26.10.2022r.

Naradę prowadził  z-ca Przewodniczącego Komisji  Budżetu i  Finansów p.  Andrzej 

Pedrycz.  Obecni  byli  członkowie  Komisji  Budżetu  i  Finansów  według  załączonej  listy 

obecności,  Wójt Gminy – T. Lato, Z-ca Wójta – M. Dolezińska – Włodarczyk,  Skarbnik 

Gminy –  R. Szechnicki, Sekretarz Gminy – Z. Zagdański,  Kierownik Referatu Budownictwa 

i  Gospodarki  Przestrzennej  -  D.  Korczyński,  Kierownik  Referatu  Rolnictwa,  Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska – W. Fąfara, Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju 

Gminy – A. Borycka, mieszkaniec 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Zatwierdzenie protokołu Nr XLVII/47/2022 z poprzedniej Komisji.

5. Projekty uchwały w sprawie:

a. zmiany uchwały budżetowej Gminy.

b. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 - 2029.

c. przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej na działce nr 

ewid. 363/2 i drodze gminnej w msc. Dąbrowa, gm. Masłów.

6. Sprawy inne.

7. Zakończenie obrad

Ad.1 Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 

Rady Gminy Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego poz. 

3838) w dniu 26 października 2022  roku o godzinie 14:00 w trybie hybrydowym (stacjonarno – 

zdalnym) odbyło się wspólne posiedzenie:

- Komisji Budżetu i Finansów,

- Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa,



- Komisji ds. Inwestycji

Posiedzenie otworzył i  obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  Budżetu i 

Finansów

Ad.2 Stwierdzenie quorum.

W dzisiejszym posiedzeniu  uczestniczy  5  z  6  osobowego  składu  Komisji,  co  jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu.

Ad.3 Przyjęcie porządku obrad.

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie

 

GŁOSOWANIE

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Zenon,  Adam 

Pedrycz,

Nieobecni (1)

Piotr Zegadło,

Ad.4 Zatwierdzenie protokołu  Nr XLVII/47/2022 z poprzedniej Komisji. 

Radny  T.  Ksel  złożył  wniosek  o  uzupełnienie  treści  protokołu  o   wypowiedź 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów dotyczącą pkt. 9 protokołu tj.  Stanowisko 

komisji na temat pisma w sprawie współfinansowania kąpieliska nad zalewem w Cedzynie.

Głosowano wniosek w sprawie uwzględnienia uwag dot. treści protokołu:

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Zenon,  Adam 

Pedrycz,

Nieobecni (1)

Piotr Zegadło,



GŁOSOWANIE w sprawie przyjęcia protokołu wraz z poprawką: 

Za-; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 1
Głosowanie imienne:
Za (5)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Zenon,  Adam 

Pedrycz,

Nieobecni (1)

Piotr Zegadło,

Komisja uwzględniając poprawkę zatwierdziła Protokół nr XLVII/47/2022 z 

poprzedniego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów.

Godz. 14:18 Radny P. Zegadło dołącza do obrad komisji.

Ad.5a Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy.

Projekt  uchwały przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Szczegółowo omówił  zmiany,  które 

wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań realizowanych w 

ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 

Skarbnik poinformował o wprowadzeniu autopoprawki dotyczącej wykreślenia z załącznika 

nr 3 do uchwały zdania dotyczącego  zimowego utrzymania  dróg.

Radny P. Zegadło zapytał o finansowanie nagród dla nauczycieli

Skarbnik  udzielił  mu  odpowiedzi,  że  środki  w  całości  pochodzą  od  Świętokrzyskiego 

Kuratora Oświaty.

W dyskusji  poruszono  temat  zadania  dotyczącego  przekazania  dotacji   w  kwocie 

50.000,00zł  dla  Centrum Medycznego  ZDROWIE na  dofinansowanie  zakupu  aparatury  i 

sprzętu medycznego  (rezonans magnetyczny)

Radny T. Ksel poprosił o udzielenie dokładniejszej informacji na temat  przekazania środków 

dla Centrum Medycznego ZDROWIE.

Skarbnik odpowiedział,  ze Gmina przekaże środki w formie dotacji celowej na podstawie 

podpisanej umowy.

Radny T. Ksel zapytał również czy aparatura będzie umieszczona w jednej z placówek na 

terenie Gminy Masłów.

Skarbnik udzielił odpowiedzi, że z ustaleń wynika, że warunki  techniczne nie pozwalają na 



umieszczenie rezonansu magnetycznego w jednym z naszych ośrodków.

Wójt  odczytał  radnym pismo,  w którym Centrum Medyczne ZDROWIE zwróciło  się  do 

gminy  Masłów  z  prośbą  o  wsparcie  finansowe   planowanego  zakupu  rezonansu 

magnetycznego.  Wójt  poinformował  również,  że  po  zakupie  tego  sprzętu  mieszkańcom 

Gminy Masłów poprawi się dostęp do tego typu badania.

Dyrektor Centrum Medycznego ZDROWIE zapewnił, że pacjenci z terenu  gminy Masłów 

nie będą czekać na badanie dłużej niż  jeden tydzień.

Radny T.  Ksel  zapytał  czy  Centrum zwróciło  się  również  z  takim wnioskiem do Miasta 

Kielce.

Dyrektor udzielił informacji, ze nie był składany taki wniosek.

Radny T. Ksel stwierdził, że jest to trochę nie zrozumiałe ponieważ główna siedziba Państwa 

placówki znajduje się na terenie miasta Kielce i sprzęt ma się znajdować na terenie miasta.

Radny Z. Pedrycz zapytał dlaczego Centrum wystąpiło do miasta Kielce skoro z terenu miasta 

mają najwięcej pacjentów i sprzęt będzie zainstalowany w placówce na terenie miasta Kielce. 

Dyrektor odpowiedział, że warunki lokalowe nie pozwalają na umieszczenie urządzenia w 

placówce na terenie gminy Masłów, a jeśli chodzi o pierwszą część pytania to  Urząd Miasta 

nie  zajmuje  się  polityką  i  wydziałem zdrowia  ten  departament  znajduje  się  w  Urzędzie 

Wojewódzkim.

Radny. T. Ksel – jest to wydawanie naszych pieniędzy na prywatną firmę, nie mamy wpływu 

na jej działania, uważam, że kierunek jest niesłuszny w tej kwestii, jest mi przykro ale nie 

poprę tego wniosku, może lepiej byłoby gdybyśmy wcześniej omówili ten temat. 

 Radny Z. Pedrycz przyznał rację radnemu Kselowi, gdyby Centrum Medyczne ZDROWIE 

zwróciło się do innych samorządów z takim wnioskiem nie byłoby w tym temacie dyskusji

Radny  A.  Pedrycz-   uważam,  że  to  zadanie  powinniśmy  wykreślić  z  projektu  uchwały, 

ponieważ nie było wcześniej omawiane, jestem pewien, że w większości będą korzystać z 

rezonansu magnetycznego mieszkańcy miasta Kielce nie Gminy Masłów. Wobec tego ten 

wniosek powinien również wpłynąć do Miasta Kielce.

Radny Z. Pedrycz poprał wykreślenie tego zadania z projektu uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  złożył  wniosek  o  wykreślenie  z  projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej  zadania dotyczącego przekazania dotacji 

na  zakup aparatury medycznej (rezonans magnetyczny) 



GŁOSOWANIE wniosku:

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (5)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Zenon,  Adam 

Pedrycz,

Wstrzymujący się (1)

Piotr Zegadło,

GŁOSOWANIE w sprawie zmiany uchwały budżetowej z uwzględnieniem wniosku:

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (6)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Piotr  Zegadło, 

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

 

Ad.5b Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy 

Masłów na lata 2022 - 2029.

Projekt  uchwały  przedstawił  Skarbnik  Gminy.  Poinformował,  że  zmiany  w 

Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  wynikają  ze  zmian  wprowadzonych  do  uchwały 

budżetowej. 

 Wniosek Komisji:

Wniosek o zmniejszenie wydatków budżetu oraz zmniejszenie deficytu o kwotę 50.000,00zł 

w związku z wykreśleniem zadania dotyczącego  przekazania dotacji  na zakup aparatury 

medycznej (rezonans magnetyczny) 

GŁOSOWANIE wniosku:

Za-5; przeciw- 0; wstrzymujących się- 1; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (5)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Zenon,  Adam 

Pedrycz,

Wstrzymujący się (1)

Piotr Zegadło,



GŁOSOWANIE w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2029 

z uwzględnieniem wniosku:

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (6)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Piotr  Zegadło, 

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.8c Projekt uchwały w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci 

wodociągowej na działce nr ewid. 363/2 i drodze gminnej w msc. Dąbrowa, gm. Masłów.

Projekt  uchwały  przedstawił  Kierownik  Referatu  Budownictwa  i  Gospodarki. 

Poinformował,  że  Gmina  Masłów  z  własnych  środków  wybudowała  urządzenia  i  sieć 

wodociągową. Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i  utrzymania w należytym stanie 

takich urządzeń Gmina Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwała do Międzygminnego 

Związku  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Kielcach.  Gmina  Masłów  pozostaje  właścicielem 

wnoszonego majątku. Wartość  przekazywanego zdania inwestycyjnego wynosi 398 881,21zł

GŁOSOWANIE:

Za-6; przeciw- 0; wstrzymujących się- 0; brak głosu – 0; nieobecni – 0
Głosowanie imienne:
Za (6)
Tomasz  Ksel,  Andrzej  Pedrycz,  Ryszard  Filipowicz,  Ryszard  Szymczuch,  Piotr  Zegadło, 

Zenon, Adam Pedrycz,

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad. 10 Sprawy Inne

Pan Z.  Pedrycz  poprosił  o  informację  na  temat  zakupu węgla  oraz  środków jakie 

zostały zastosowane w celu wprowadzenia oszczędności energii elektrycznej.

Wójt  udzielił  odpowiedzi,  że  zostały  wprowadzone  programy  oszczędnościowe  we 

wszystkich  jednostkach,  które  polegają  na  wyłączeniu  tego  wszystkiego  co  możemy 

wyłączyć,  oświetlenie  zewnętrzne  zostało  zminimalizowane  biorąc  pod  uwagę 

bezpieczeństwo  obiektów,  ograniczono  oświetlenie  w  ciągach  komunikacyjnych, 

wynegocjowane w zeszłym roku ceny energii  pozostały niezmienione, na razie odwlekam 



wyłączenie oświetlenia ulicznego przynajmniej do 1 listopada ale planujemy wyłączenia.

Jeśli chodzi o węgiel zadeklarowaliśmy chęć zaopatrywania naszych mieszkańców w węgiel 

kamienny, na chwilę obecną mamy jednak wiele niewiadomych: po pierwsze skąd ten węgiel 

będzie transportowany. Podjęliśmy wstępne rozmowy ze składami węgla na terenie gminy. 

W  tej  chwili  czekamy  za  ostateczne  zapisy  ustawy.  Ogłosiliśmy  zbieranie  deklaracji  od 

mieszkańców, które będą wyrażeniem woli zakupu węgla, na deklaracji zapisaliśmy, że nie 

odpowiadamy za jakość węgla.

Ad. 11 Zakończenie obrad.

Po  wyczerpaniu  tematyki  Zastępca  Przewodniczącego  komisji  podziękował  za  udział  w 

komisji i o godz. 15:28 zamknął obrady.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokółowała:  A. Kmieć

Podpisał:

Przewodniczący

Komisji Budżetu i Finansów

  /-/Zenon Pedrycz

           

           


